




敬啟者：

校友會事宜

茲有通告四則，詳情如下，敬祈垂注。

一、第二十屆周年會員大會

本年度校友會周年會員大會謹訂於 2024 年 12 月舉行，歡迎校友參加。活動詳情如下：

日期：	2024 年 12 月 13 日（星期五）
時間：	下午 6:00 - 下午 6:30
形式：	學校地下演講廳及透過 Google Meet 直播
活動：	周年會員大會、2025-2027 年度校友校董選舉點票
備註：	1. 截止報名日期為 2024 年 12 月 9 日(一)下午 5:00。 2. 只接受校友會會員參與(會籍覆蓋 24/25 年度便可)。 3. 未續會/入會之校友，請即辦理 24/27 年度校友會入會/續會手續 (會費\$75/三年)。 4. 只接受網上登記 ，登記連結及 QR Code： https://forms.gle/DDgYWaQbdjTyok7i7 

校友若未能撥冗參與是次活動，亦誠邀閣下加入校友會，繼續支持母校，詳情請參閱入會表格。

二、2025-2027 年度校友校董選舉

本方正積極籌備 2025-2027 年度校友校董選舉，現誠邀校友積極參與提名及支持是次選舉，有關日程安排請參閱附件。

所有本校校友，皆有資格成為校友校董選舉候選人，如校友有意提名自己或校友參與 2025-2027 年度校友校董選舉，可使用隨附之提名表格。請填妥表格，並於 **11 月 18 日(一)下午 5:00 前**交回本校，有關是次選舉的安排及規則請瀏覽學校校友會網頁。

三、校友日暨校友師生魔力橋(Rummikub)大賽

日期：2025年2月15日(六)

時間：下午2:00至下午4:30

地點：學校

活動：校友師生魔力橋(Rummikub)大賽、師生桌遊、校園導賞

活動詳情將於2024年12月透過校網公佈。

四、「唐乃勤之星」獎勵計劃

為鼓勵及表揚傑出的校友，永久展示校友的成就，與其他持份者及學校友好分享喜悅及加強校友的歸屬感及凝聚力，學校繼續於本年度設立「唐乃勤之星」獎勵計劃，計劃適用於自 2005-06 學年起畢業/離校之校友，詳情請參閱學校校友會網頁。

此致

各校友

保良局唐乃勤校友會會長
林家豪 謹啟

保良局唐乃勤初中書院校長
黃仲奇 謹啟

二零二四年十一月四日

附件：

		截止報名日期
有關會員大會：		
附件一：	第二十屆會員大會議程	9/12/2024
附件二：	2024-2027 校友會入會表格	全年接受入會申請
有關校友校董選舉：		
附件三：	2025-2027 年度校友校董選舉安排	提名期 5/11 -18/11/2024
附件四：	2025-2027 年度校友校董選舉提名表	
附件五：	2025-2027 年度校友校董選舉候選人簡介	

保良局唐乃勤初中書院學校網頁（校友會）

<https://www.plktnkjsc.edu.hk/about/alumni-association>



校友更新聯絡資料






Dear Alumni,

Matters of the Alumni Association

Some important notices of the Alumni Association are as follows:

1. The 20th Annual General Meeting

The 20th Annual General Meeting will be held in December 2024. Details of the event:

Date:	13 th December, 2024 (Friday)
Time:	6:00p.m.-6:30p.m.
Venue:	Lecture Theatre and Video Conferencing by Google Meet
Activities:	AGM, Vote Counting for 2025-2027 Alumni Manager Election
Remarks:	<p>1. Application should be submitted by 5:00 p.m. on 9th December 2024.</p> <p>2. For Alumni Association members only.</p> <p>3. Those who have not joined the Alumni Association or have not renewed their membership are required to pay \$75 for the membership fee of Year 2024/2027.</p> <p>4. Only online reservation is accepted, reservation link and QR Code: https://forms.gle/DDgYWaQbdjTyok7i7</p> 

2. The 2025-2027 Alumni Manager Election

Alumni Association is now organizing the 2025-2027 Alumni Manager Election. Alumni are now cordially invited to run for the elections or nominate suitable candidates. For details, please refer to the attachments.

All alumni are eligible to run for the Alumni Manager Election. Alumni are strongly encouraged to take part in the elections. Alumni who would like to run for the 2025-2027 Alumni Manager Election should fill in the attached Nomination Form and hand it in to the General Office by **5:00 p.m. on 18th November, 2024**. For details, please refer to school alumni homepage.

3. Alumni Homecoming Day cum Teacher-Alumni Rummikub Championship

Date : 15th February 2025 (Saturday)

Time : 2:00p.m.-4:30p.m.

Venue : School campus

Activities : Teacher-Alumni Rummikub Championship, boardgames, campus tour

Details will be announced through school homepage in December, 2024.

4. “TNK Stars” Award Scheme

In order to encourage and praise the outstanding performances of our alumni and to enhance the sense of belonging and unity of our alumni, an award scheme, “TNK Star”, has been set up this academic year. For details, please refer to school alumni homepage. The scheme is only applicable to those graduated/ school leavers from 2005/2006 academic year onwards.


Mr. Lam Ka Ho

Chairperson of the Alumni Association


Mr. Wong Chung Ki

Principal of PLK Tong Nai Kan JS College

- Attachment 1: Agenda of the 20th Alumni Annual General Meeting
- Attachment 2: 2024-2027 Alumni Membership Application Form
- Attachment 3: Arrangement for the 2025-2027 Alumni Manager Election
- Attachment 4: The 2025-2027 Alumni Manager Nomination Form
- Attachment 5: The 2025-2027 Alumni Manager Candidate's Information Sheet

School Homepage (Alumni Association)

<https://www.plktnkjsc.edu.hk/about/alumni-association>



Alumni Information Update

